



1 吉隆坡 🛪 河内

集合于吉隆坡国际机场,飞往河内。

門 市区游

【巴亭广场】【胡志明陵墓+故居 (每逢周一 和周五, 10月-11月闭馆)】【一柱庙】【西湖】 【镇国寺】

₩晚餐:烤肉米线

市 伦敦酒店或同级

2 | 河内 - 170公里 - 下龙湾

🗎 文庙

一座传统孔庙建筑,是越南第一所国学大学。

🛗 还剑湖

是越南河内市中心的一个天然淡水湖,以其宁静的美景、文化和历史价值而闻名。

≝ 三十六古街

约有一千年以上的历史,据说古代只有36种行业,因此每一条街都卖相同的一种物品,是越南最重要的城市古迹,又称"旧城区"

随后前往素有世界八大奇景之一的下龙湾; 沿途上可欣赏朴素的田园风光及明媚的山川 景色。

★ 早餐: 酒店 | 午餐: 越南河粉 | 晚餐: 海鲜火锅 門 腾龙传奇酒店或同级

3 下龙湾

₩ 下龙湾 世界遗产

乘船观光是游览下龙湾最常见的方式,您可以在小岛之间欣赏山水风光,领略下龙湾风光旖旎的自然美景。沿途您会欣赏到大大小小2000多块姿态各异的岩石矗立在平静的海面上,仿佛广西的桂林山水映入眼帘,令人叹为观止!中午在游船上享用美味的海鲜餐后,前往知名的天堂岛,徒步至顶,欣赏下龙湾的全景。

🗂 享用下午茶 ~越式咖啡和法国面包

🖺 水上木偶戏

一种越南传统的文艺表演,表演方式是在 水池上搭起舞台,由隐藏在后台的演员用 长线或竹竿操纵木偶,使之演出各式各样 的动作及戏份。

□ 夜市

4 下龙湾 - 230公里 - 宁平 - 95公里 - 河内

🖰 碧洞古庙

全庙以木头卡椿,非常特殊雅致,站在庙宇的最高处可远眺田野与山脉连成一气的钟灵毓秀。

□ 三谷

乘坐轻舟一览陆上下龙的优美景色,并享受 轻摇碧舟的雅趣。洞穴,石灰岩奇景,两岸 风光宁静,令人颇有置身世外桃源之感。

★早餐: 酒店 | 午餐: 当地风味 | 晚餐: 莲花百汇自助餐

严 伦敦酒店或同级

5 河内 ズ 吉隆坡

送往机场,返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。





1 KUALA LUMPUR ¥ HANOI

Assemble in Kuala Lumpur International Airport for flight to Hanoi.

City Tour

[Ba Dinh Square] [Ho Chi Minh's Mausoleum & Stilt House (Closed on Monday and Friday, October - November)] [One Pillar Pagoda] [West Lake][Zhen Guo Temple]

Dinner: Bun Cha
London Hotel or similar

HANOI - 170km - HALONG BAY

Temple Of Literature

A temple dedicated to Confucius in Hanoi, also hosts the Imperial Academy, Vietnam's first national university.

🛗 Hoan Kiem Lake

Located right in the center of the capital of Vietnam, Hoan Kiem Lake Hanoi is famous for its peaceful beauty, its cultural as well as historical values.

🗂 36 Streets of Hanoi Old Quarter

Have a look at the 36 Streets in the Old Quarter of Hanoi, where the shops all sell the same things and history shows through as commerce.

Proceed to Halong Bay, The World Natural Heritage.

X Breakfast: Hotel | Lunch: Pho |
Dinner: Seafood Hotpot
Dragon Legend Hotel or similar

3 HALONG BAY

Halong Bay UNESCO

The most common way to explore Ha Long Bay is by boat sightseeing. You can enjoy the picturesque scenery between the islands, experiencing the breathtaking natural beauty of Ha Long Bay. Along the way, you'll admire over 2,000 differently shaped rocks standing tall on the calm sea, reminiscent of the Guilin scenery in Guangxi, which is truly awe-inspiring! After enjoying a delicious seafood lunch on the boat, you'll head to the famous Ti Top Island. A hike to the top offers panoramic views of Ha Long Bay.

Disembark the cruise, visit casino and proceed to night market.

Enjoy afternoon tea - Vietnamese coffee + Banh Mi

Water Puppet Show

Performing-arts venue presenting theatrical water puppetry shows with accompanying music.

🕆 Night Market

Breakfast: Hotel | Lunch: Seafood Meal |
 Dinner: Local Cuisine

Pragon Legend Hotel or similar

HALONG BAY - 230km - NINH BINH - 95km - HANOI

Bich Dong Pagoda

A typical sample of traditional construction style, made from wood and stone with brick tiled roofs. The top of the pagoda is the ideal place to see the panoramic poetic scenery of Tam Coc – Bich Dong.

Tam Coc

Hop on a boat, passing through caves and limestone karst formations, you get to explore Vietnam's landscape in all its diversity.

Streakfast: Hotel | Lunch: Local Cuisine | Dinner: SEN Buffet

London Hotel or similar

HANOI **⊀** KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

** Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation





三轮车或电瓶车游36古街 + 全身按摩(90分钟) 越南盾 935,000/人

Cyclo or Buggy Tour of Hanoi Old Quarter + Full Body Massage (90mins) Dong 935,000 /person

*It is subject to availability and appropriate weather conditions.

行程亮点 HIGHLIGHTS

特点: 享受船游下龙湾,游览天堂岛 | 观看独特的水上木偶戏

SPECIAL: Enjoy a boat tour of Ha Long Bay, visit Ti Top Island | Watch Unique Water Puppet Show

景点: 河内市区游 | 三十六古街 | 碧洞古庙

ATTRACTIONS: Hanoi City Tour | 36 Streets of Hanoi Old Quarter | Bich Dong Pagoda

体验:船游下龙湾 | 船游三谷

EXPERIENCE: Boat Trip In Halong Bay | Boat Trip In Tam Coc

美食: 烤肉米粉 | 海鲜火锅 | 越南河粉 | 莲花百汇自助餐 GOURMET: Bun Cha | Seafood Hotpot | Pho | SEN Buffet



护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- 越南团 附加条规: 1. 所有行程以中文讲解为主。
- 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- UVSB reserves the right to make changes to or cancel the litinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.

 4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

- Tours are conducted in Mandarin.
- 2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
 3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

For Agent Use Only:

Updated Date: MAR 2024

^{*}Prices are based on local suppliers and currency fluctuating exchange rates